
Z A P I S N I K

ČETRNAESTE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "Zagreb”, 

održane dne 11.12.1972.u 19 sati u klupskim prostorijama.

PRISUTNI: Krešimir Lessel,Željko Radivoj,Željko Haberštok, 

Stjepan Vidaković,Frahjo Vargović,Marijan Hodak i Jovo Rajković. 

DNEVNI RED je izmijenjen.

Lessel izvještava: trijumfirali smo na festivalu u Splitu. 

Sudjelovali smo sa pet filmova,pa su svi ušli u konkurenciju i 

bili nagrađeni.Također smo dobro prošli na Saveznom festivalu, 

gdje smo također osvojili nekoliko nagrada.Kao nagrada odobrava 

se nagrađenim autorima put na festival u Split,i tri dnevnice. 

To su Marijan Hodak i Mirko Mikuljan.Njihovi su filmovi dobili 

prve nagrade.

Pitanje profesionalnog domara i tehničkog sekretara 

kluba. Momentalno je domar kluba Dado Vunak.On preuzima obavezu 

tekućeg održavanja kluba.S njim će se sačiniti ugovor na neodre

đeno vrijeme,a njegova je obaveza: čišćenje prostorija,loženje 

i t.d./Prilog ovom zapisniku je Ugovor sa domarom./

S obzirom na plan rada u 1973.godini,koji će biti znatno 

veći nego do sada,i s obzirom na povećani fundus tehnike,postoji 

prijedlog Kino-saveza Hrvatske da se angažira Ing.NENAD OSTOJIĆ 

kao profesionalni tehnički sekretar.On bi bio zadužen za tehniku 

kluba i Kino-saveza Hrvatske,brinuo bi se za projekcije,arhivi

janje filmova i t.d.Brinuo bi se i za slanje filmova na festivale. 

Plaćali bi ga mi i Kino-savez Hrvatske.

GEFF. - Slijedeći Geff treba organizirati Kino-klub



"Zagreb”,jer smo mi bili pokretači Geff,a on se sasvim izrodio 

u profesionalni festival,bez aktivnog učešća Kino-kluba "Zagreb”. 

Treba poduzeti potrebne korake.

ŽELJKO RADIVOJ saopćava da se povlači iz aktivnog rada 

u klubu za slijedećilr 4-5 godina,jer ima druge svoje privatne 

planove.

TAJNIK: PREDSJEDNIK:

/Željko Haberštok/ /Krešimir Lessel/


